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اگر لوکاکو نیاید، اینزاگی مهاجم ایرانی را 
می خواهد

دربی بزرگ میلان و اینتر بر سر 
طارمی!

خبرنگاران ایتالیایی از دربی سخت میان اینتر 
و میلان برای جذب مهدی طارمی خبر می دهند.
مهدی  شک  بدون  سه"،  "ورزش  گزارش  به 
طارمی پرخبرترین تابستان دوران حرفه ای خود 
بزرگترین  به  ایرانی  مهاجم  می کند.  تجربه  را 
باشگاه های اروپایی نظیر منچستریونایتد، میلان، 
رم و مارسی لینک شده است و حالا جدیدترین 
او روی میز است، یک گزینه  انتقال احتمالی 

هیجان انگیز: اینتر میلان.
قرارداد قرضی روملو لوکاکو با اینتر به پایان 
رسیده و تاکنون مذاکرات با چلسی برای دائمی 
کردن این انتقال بی نتیجه بوده است. تیم لندنی 
باید سریعا پرونده مهاجم بلژیکی را ببندد اما 
اینتر حاضر نیست برای این بازیکن مبلغی بیش 
از 30 میلیون یورو را بپردازد و چلسی نیز تمایلی 
به انتقال قرضی بیگ روم ندارد و تنها در ازای 
این  است  حاضر  یورو،  میلیون   40 به  نزدیک 

بازیکن را بفروشد.
حالا آنگونه که پاسکواله گوارو، خبرنگار نزدیک 
به باشگاه اینتر، به رسانه Fcinter1908 گفته 
است، اصطکاکی میان اینتر و لوکاکو به وجود 
بنظر  است:  گفته  خبرنگار  این  است.  آمده 
اختلاف  لوکاکو،  اصلی چرخش  عامل  می رسد 
اینتر  اما  بوده  بازیکن  این  و  آسیلیو  بین  نظر 
احتمال تغییر نظر مجدد لوکاکو را هنوز درنظر 
دارد. در غیر این صورت گزینه آلترناتیو، مهدی 

طارمی است.
در  لوکاکو  که  شده  مدعی  ادامه  در  گوارو 
روزهای اخیر پاسخ هیچ یک از کادر مدیریتی، 
اینزاگی و هم تیمی هایش را نمی داده و پس از 
چند روز، امروز پاسخ تماس هایش را داده که 
این موضوع باعث شده آسیلیو بابت رفتار بازیکن 
پرتنشی  صحبت های  او  با  و  شود  خشمگین 
احتمال  همچنان  باشگاه  ولی  باشد.  داشته 

برگشت مهاجم بلژیکی را می دهد.
دی  جانلوکا  نیز  همزمان  اینکه  جالب  نکته 
مارزیو، دیگر خبرنگار معروف ایتالیایی از جدی 
بودن میلان برای جذب مهدی طارمی خبر داده 
است. دی مارزیو مدعی شده که میلان همزمان 
و  دانجوما  آرنات  طارمی،  مهدی  انتقال  کار 
تیجانی ریندرز را پیش می برد و قصد دارد این 

سه بازیکن را به خدمت بگیرد.
ایتالیا  تمام نشریات  نیز  در روزهای گذشته 
اعلام کردند میلان فقط یک سهمیه برای جذب 
بازیکنان خارج از اتحادیه اروپا دارد و این تیم به 
دنبال جذب مهدی طارمی و ساموئل چوکوئزه، 
وینگر راست ویارئال است. در نتیجه روسونری 
باید انتخاب کند که مهاجم ایرانی را به خدمت 
بگیرد یا به سراغ بازیکن نیجریه ای برود که اکنون 
و طبق گفته های دی مارزیو، به نظر می رسد 

روسونری طارمی را انتخاب کرده است.

سمیعی عضو جدید هیات مدیره 
استقلال شد

هیات  عضو  استقلال  سابق  حقوقی  معاون 
مدیره این باشگاه انتخاب شد.

معاون  سمیعی،  فرشید  ایسنا،  گزارش  به 
حقوقی سابق استقلال عضو هیات مدیره این 

باشگاه انتخاب شد.
مجمع باشگاه استقلال صبح امروز در محل 
این باشگاه برگزار و سمیعی به عضویت هیات 

مدیره آبی ها انتخاب و مشغول به کار شد.
ترکیب هیات مدیره استقلال بعد از کناره گیری 
حجت کریمی از سرپرستی مدیرعاملی و ریاست 

هیات مدیره دچار تحولات شده است.

علی اکبری در ۲ دقیقه حریف 
کانادایی را ناک اوت کرد

موفق  کشورمان  ورزشکار  علی اکبری  امیر 
شد در جدال صبح ndروز خود از سد حریف 

کانادایی بگذرد.
مبارزه  وزن  سنگین  مبارز  علی اکبری،  امیر 
شنبه  روز  صبح  ایران،  رزمی  ترکیبی  هنر های 
مقابل داستین جوینسون کانادایی رفت و موفق 
شد حریف خود را در کمتر از ۲ دقیقه ناک اوت 

کند.
مسابقه  دو  در  نیز  این  از  پیش  علی اکبری 
مقابل  چمپیونشیپ  وان  سازمان  در  متوالی 
مائورو سریلی و برندون ورا به پیروزی رسیده 

بود.
امیر علی اکبری با این پیروزی رکورد 13 پیروزی 
و 3 شکست را در کارنامه خود به ثبت رساند و 
حال با این پیروزی علی اکبری که امروز شنبه 
رقم خورد، این مبارز ایرانی باید برای رسیدن به 
کمربند قهرمانی این سازمان به زودی به مصاف 
»آناتولی مالیخین« روس برود، بدون شک این 
مبارزه بکی از مسابقات مهم این سازمان خواهد 

بود.

استفاده از هوش مصنوعی در 
بازی های آسیایی هانگژو

ستاد برگزاری بازی های آسیایی هانگژو برای 
از  رقابت ها  این  در  شرکت کنندگان  راهنمایی 

ربات های هوشمند استفاده خواهد کرد.
 ۲0۲۲ آسیایی  بازی های  دوره  نوزدهمین 
درحالی از تاریخ اول تا 18 مهرماه به میزبانی شهر 
هانگژو چین برگزار خواهد شد که ستاد برگزاری 
راهنمایی  برای  دارد  قصد  بازی ها  از  دوره  این 
مختلف،  اماکن  معرفی  در  شرکت کنندگان 
به خصوص دهکده بازی ها، از ربات های هوشمند 

استفاده کنند.
هدایت  مصنوعی  هوش  با  که  ربات ها  این 
می شوند، قابلیت معرفی امکانات هر بخش از 
دهکده را با چند زبان مختلف دارند و با توجه 
به دامنه بالای اطلاعات، به اکثر سوالات مرتبط 

پاسخ می دهند.
ارتباط با مخاطبین از طریق حسگرهای دیداری 
و شنیداری، از دیگر قابلیت های این ربات هاست

جزئیات پیشنهاد نجومی الاتحاد به 
ستاره لیورپول

به  الاتحاد  باشگاه  نجومی  پیشنهاد  جزئیات 
ستاره لیورپول مشخص شد.

به گزارش ایلنا، نیکولا شیرا خبرنگار متخصص 
در نقل و انتقالات خبر داد باشگاه الاتحاد جده 
برای جذب فابینیو ستاره برزیلی لیورپول اقدام 

کرد.
تا  است  آماده  جده  شهر  متمول  باشگاه 
پیشنهاد 45 میلیون یورویی به لیورپول است تا 
رضایت نامه ستاره برزیلی را صادر کند. الاتحاد 
میلیون   ۲5 دستمزد  سالیانه  تا  است  آماده 

یورویی پرداخت کند.
الاتحاد پیش از این کریم بنزما و کانته را جذب 
کرد و در صورت انتقال فابینیو این سومین خرید 
بزرگ باشگاه شهر جده است. دیگر تیم های 

عربستان هم در حال تجدیدقوا هستند.
الهلال نوس و کولیبالی را جذب کرد. النصر 

رونالدو و بروزوویچ را به خدمت گرفت.

به گزارش "ورزش سه"، بخش عمده ای از اتفاقات 
تمام  با  را  سوم  و  بیست  لیگ  تابستانی  پنجره 
ترس ها، آرزوها، اضطراب ها و هیجان هایش پشت 
سر گذاشته ایم، اما همچنان بازیکنانی در بازار وجود 
دارند، که انتقال آنها می تواند توجه هر علاقه مند به 

فوتبالی را به خود جلب کند.
بازیکنان  شرایط  بررسی  به  داریم  قصد  زیر  در 
شاخصی بپردازیم که هنوز تیم فصل آینده خود را 

معرفی نکرده اند.
بولت سرشاخهروبرتو تورس

به خوبی کیفیت  برتر  لیگ  نیم فصل حضور در 
روبرتو تورس، هافبک اسپانیایی فولاد خوزستان، را 
روشن کرد. این بازیکن با کیفیت بالایی که دارد، 
می تواند عملکرد هر تیمی را تحت تاثیر خود قرار 
بدهد. ادامه همکاری این بازیکن با فولاد خوزستان یا 
خبر پیوستن تورس به تیمی دیگر در لیگ برتر، یکی 
از اخبار جالب توجه تابستانی فوتبال ایران خواهد 

بود.
لامرضا ثابت ایمانی

پیش از پایان رقابت های لیگ بیست و دوم بود که 
صحبت درباره انتقال ثابت ایمانی به سپاهان مطرح 
شد، اما در شرایطی که به نظر می رسد این انتقال 
نهایی شده باشد، همچنان اهالی فوتبال در انتظار 
انتشار خبر رسمی آن هستند. باید دید ثابت ایمانی 
فصل آینده در کدام تیم توپ خواهد زد و آیا می تواند 

عملکرد خوب خود را بهبود ببخشد.
حسین حسینی 

نایب  رتبه  کسب  با  استقلال  برای  فصل  وقتی 
قهرمانی در جام حذفی تمام شد، بسیاری انتظار 
جدایی احتمالی حسین حسینی را پس از هجمه 
احتمال  این  نیز  همچنان  و  داشتند  هواداران 
تیم  یک  که شماره  نیست  و مشخص  پابرجاست 
فوتبال استقلال در فصل آینده به چه کسی سپرده 
خواهد شد. ضمن اینکه ماندن در استقلال در این 
طرف  دو  هر  برای  ایده آلی  گزینه  می تواند  شرایط 

باشد.
محمدرضا حسینی

حسینی نیم فصل لیگ بیست و دوم را در گل گهر 
پشت سر گذاشت. او در روزهای سخت سرمه ای 
پوشان سیرجانی تمام تلاشش را برای موفقیت تیم 
به کار گرفت. اینکه حسینی پس از چند سال حضور 
در اصفهان به تیم دیگری برود، خبر جالب توجهی 

است که ممکن است خیلی زود رقم بخورد.
اشکان دژاگه

دژاگه همواره در فوتبال ایران نمونه بارز یک بازیکن 
باکیفیت بوده است؛ مهره ای که در هنگام مالکیت 

توپ به خوبی تکنیک و تبحر خود را به رخ می کشد. 
بخواهیم یا نخواهیم کاپیتان سابق تیم ملی و قهرمان 
سابق بوندسلیگا یکی از بامهارت ترین بازیکنان تاریخ 
ادامه  فوتبال  به  بخواهد  اگر  و  بوده  ایران  فوتبال 
بدهد، همچنان تماشای او جذابیت خاص خودش 

را دارد.
یاسین سلمانی

سوم  و  بیست  لیگ  تابستانی  پنجره  ابتدای  در 
بیشتر صحبت حضور یاسین سلمانی در پرسپولیس 
مطرح بود. البته این انتخاب در صورتی قابل انتظار 
بود که هافبک پرورش یافته آکادمی سپاهان نتواند 
مقصد مناسبی در خارج از ایران برای ادامه مسیر 
حرفه ای پیدا کند. حالا اما شرایط عوض شده؛ در 
یاسین  بعدی  مقصد  عنوان  به  استقلال  از  ایران 
خارجی  پیشنهاد  اولویت  و  می شود  یاد  سلمانی 
همچنان پابرجاست. تیم آینده پدیده فوتبال ایران در 
لیگ بیست و یکم یکی از جذاب ترین اخبار پنجره 

تابستانی لیگ بیست و سوم به شمار می رود.

مسعود شجاعی 
در  ملی  تیم  سابق  کاپیتان  برای  گذشته  فصل 
می شد.  سپری  الهامی  ساکت  نظر  زیر  هوادار 
شجاعی به خداحافظی فکر نمی کند، اما شاید اگر 
نداشته  ادامه مسیر حرفه ای  برای  شرایط مناسبی 
در  دید  باید  بگیرد.  به خداحافظی  تصمیم  باشد، 
روزهای آینده پنجره تابستانی شاهد چه اخباری در 

این باره خواهیم بود.
سعید عزت اللهی 

عزت اللهی پس از چند فصل حضور در فوتبال اروپا، 
این روزها از همیشه به بازگشت نزدیک تر است. او 
که از سنین پایین تجربه حضور در فوتبال اروپا را با 
عضویت در تیم دوم اتلتیکومادرید به دست آورد، 
طی سال های اخیر یکی از بازیکنان برجسته فوتبال 
ایران بوده و حالا در آستانه حضور دوباره قرار گرفته 
است. بسیاری از هواداران پرسپولیس امیدوارند که 
عزت اللهی خرید جدید آنها باشد، اما آینده درباره این 

بازیکن اصلا مشخص نیست.

سعید مهری 
یکی از چهره های برجسته استقلال در لیگ بیست 
مهری؛  سعید  جز  نیست  کسی  بی شک  دوم  و 
استقبال  استقلال  هواداران  سوی  از  که  هافبکی 
آنچنانی نداشت، اما در پازل تیمی آبی پوشان زیر 
نظر ریکاردو ساپینتو نقشی انکار ناپذیر پیدا کرده 
بود. با پایان فصل زمزمه هایی درباره جدایی سعید 
این ماجرا هر روز قوت  مهری شنیده می شد، که 
بیشتری گرفت و حالا کار به جایی رسیده که ممکن 
از تیم های  از یکی  بازیکن به زودی سر  این  است 

رقیب در فتح عنوان قهرمانی سال آینده دربیاورد.
محمد نادری

بازار  سرشناس  مهره های  از  یکی  هم  بازیکن  این 
تابستانی لیگ بیست و سوم است که با امید پیوستن 
به استقلال منتظر ماند و این شرایط همچنان ادامه 
دارد. نادری در صورت مهیا نشدن شرایط برای بازگشت 
به استقلال، یکی دیگر از تیم های حاضر در لیگ برتر را 

برای ادامه مسیر حرفه ای انتخاب خواهد کرد.

در طول سالیان اخیر هواداران متمول یکی از مسیر هایی بوده اند 
که باشگاه ها را در بزنگاه های خاص حمایت کرده اند؛ از انصاری برای 
آبی ها تا هدایتی برای پرسپوليس اما طی سالیان اخیر نامی جدید 

حول قرمزها مطرح شده است: محمد یوسفی!
به گزارش “ورزش سه”، محمد یوسفی نامی است که این روزها 
دهان به دهان هواداران پرسپوليس می چرخد و به عنوان یکی از 
حامیان مالی این تیم مطرح می شود. هوادار ۶4 ساله اهل بندرلنگه 

که سالیان سال است در امارات ساکن است.
نام این هوادار متمول که طی سالیان اخیر و خصوصا بعد از 

افزایش قیمت بازیکنان در بزنگاه های حساس پشت تیم  آمده تا 
شرایط انتقال یا تمدید آنها بهتر فراهم شود، شاید از حدود ۷-۶ سال 
پیش مطرح شده باشد. اما پرس و  جو از بازیکنان قدیمی نشان 
می دهد این مولتی میلیاردر دبی نشین بیش از چند دهه به اشکال 

مختلف سعی در حمایت تیم داشته است.
اما محمد یوسفی کیست؟ در روزهایی که هر اسپانسری با ریالی 
حمایت از تیم بیشتر به دنبال مطرح کردن نام خود و شهرت طلبی 
از کنار سرخابی ها و بازیکنان آنهاست، یوسفی کمتر پیش  آمده که 
چنین روشی را دنبال کند. هرچند در مقطعی این شایعه نیز شکل 
گرفته بود که او با در اختیار گرفتن برخی چنل های هواداری، در 
راستای مقابله با برخی اقدامات جدی دنبال شده بود که خیلی زود 

از سوی او که حضوری فعال در صفحه شخصی اش دارد، رد شد.
برای مشخص شدن سابقه همراهی طولانی مدت او همین قضیه 
با محمد  اخیر در جنگ کلامی  امیر عابدینی طی روزهای  ورود 
یوسفی کاملا این مسئله را روشن می کند. در شرایطی که چند دهه 
از دوران حضور و مدیریت امیر عابدینی در پرسپوليس می گذرد، 
این هوادار دبی نشین از همان دوران نیز چه در باشگاه ایرانیان و 
تقبل بخشی از پاداش تیم و چه همراهی با مدیریت وقت برای 
برخی هزینه ها ارتباط نزدیکی با آنها داشت و گفته می شود بخشی 

از اختلاف این روزهای طرفین به همین دلیل است.
هوادار متمول جنوبی پرسپوليس اما شاید بیشتر از همه در دوران 
مدیریت علی اکبر طاهری و هدایت برانکو ایوانکوویچ بیشتر به این 

تیم نزدیک تر شد و نامش بر سر زبان ها افتاد.
مدیر محبوب  این هوادار که همواره در جمع دوستانش از وی به 
عنوان مدیری سالم و امین یاد می کند، پرداختی های او را بیش از 
گذشته مدیریت کرده و هرچند بازیکنان وقت از وی گلایه داشتند 
اما توانست این مبالغ را در مسیر بهسازی و سخت ابزار تیم به 
کار گرفت که بخشی از آن را می توان در مجموعه شهید کاظمی و 
امکانات این تیم از همان دوران مشاهده کرد و البته در جدیدترین 
صحبت های رضا درویش مدیرعامل کنونی پرسپوليس نیز به مسئله 
خرید تجهیزات پزشکی توسط این هوادار با صرف هزینه بالا اشاره 

شد.
هوادار اهل بندرلنگه  پرسپوليس از چند فصل پیش و همانطور 
که گفته شد بعد از افزایش قراردادها به عنوان بازوی مالی باشگاه، 
بخشی از پرداختی ها  را برعهده  گرفت تا در مسیر ترغیب بازیکنان 

برای عقد قرارداد با پرسپوليس، یک مانع مقابل دیگر تیم ها تلقی 
شود.

او در هر فصل به تناوب بین 30 تا 50 میلیارد به صورت تقریبی 
برای برای برخی پرداختی ها در کنار باشگاه هزینه می کند. این در 
حالیست که به واسطه بخشی از بیزینس محمد یوسفی که گفته 
می شود صرافی نیز در میان آنها دیده می شود، پرداختی های خارجی 
این تیم را نیز عهده دار است و مخصوصا در زمان لیگ قهرمانان 
و حضور پرسپوليس در امارات، یکی از افراد موردعلاقه بازیکنان 
در رختکن محسوب می شود که با پرداختی نقدی و ارزی پاداش، 

هیاهوی ویژه ای را بین آنها شکل می دهد.
یکی از نزدیکان محمد یوسفی اما ماجرای جالبی را از وی تعریف 
می کند  و مدعی است که این هوادار عاشق این پول ها را صرف هزینه 
سلامتی خود می کند! او مدعی است که بعد از شکست پرسپوليس 
مقابل سپاهان در بازی برگشت لیگ، شرایط بدنی محمد یوسفی به 
شکل اورژانسی درآمد و وخامت شدیدی را در پی داشت. یوسفی 
مدعی است این هزینه ها را برای موفقیت هرچه بیشتر تیم صورت 
می دهد تا از این حیث جان او نیز در امان باشد و ستاره هایی که در 
مسیر جذب آنها همراهی داشته، بتوانند برای موفقیت و خوشحالی 

او نیز یک جان به وی اضافه کنند!
در مورد یوسفی اما برخی بازیکنان هم گلایه هایی دارند و مدعی 
هستند که او با هر بازیکنی که به قولی بیشتر خوشش بیاید و 
به دلش بنشیند، همراهی بیشتری دارد و از نظر مالی نیز کاملا 
شرایط متفاوتی را با وی دنبال می کند تا همین مسئله در برخی 
اوقات اختلافاتی را شکل دهد. موضوعی که البته طبیعی  به نظر 
می رسد و در بین هواداران و اصحاب رسانه نیز حتی برخی بازیکنان 
به واسطه کیفیت و دیگر شرایط، از محبوبیت و اقبال بیشتری 

برخوردار هستند.
با باشگاه و درویش همراهی داشته  یوسفی در این فصل نیز 
و در تلاش بوده ضمن ترغیب بازیکنان مدنظر برای انتقال، در 
بحث تمدیدی و پاداش نیز باز دیگر چتر حمایتی خود را در اختیار 

مجموعه قرار دهد.
یک حسین هدایتی مدرن که شاید به واسطه اینکه بیزینس خود 
را در امارات دنبال می کند و با حسابرسی نظام اقتصادی این کشور 
مواجه است، پرداختی ارزی او که شاید به سالی یک میلیون دلار 

برسد، چندان فشار زیادی به وی وارد نکند.

تکلیف کدام یک زودتر مشخص می شود؟

10 انتقال در شرف وقوع
همچنان بازیکنان شاخصی وجود دارند که انتقالشان از تیمی به تیم دیگر ذهن علاقه مندان به فوتبال را مشغول خود خواهد کرد.

عزیز میلیون دلاری پرسپولیس از بندرلنگه!راز و رمز مشهورترین هوادار فوتبال ایران

بخش عمده ای 
از اتفاقات 

پنجره تابستانی 
را با تمام 

ترس ها، آرزوها، 
اضطراب ها و 

هیجان هایش 
پشت سر 

گذاشته ایم، 
اما همچنان 

بازیکنانی در 
بازار وجود دارند، 

که انتقال آنها 
می تواند توجه 

هر علاقه مند به 
فوتبالی را به خود 

جلب کند

سرمربی مشهور ایتالیایی در گفت و گو با ورزش سه 
صحبت های جالبی را مطرح کرده است.

به گزارش ورزش سه، بعد از گذشت حدود یک 
هفته از پایان تلخ لیگ ملت ها برای تیم ملی والیبال 
ایران همچنان نظرات و بحث ها پیرامون این تورنمنت 

به شکل داغی دنبال می شود.
بعد از اینکه با ویتال هاینن، سرمربی مشهور دنیای 
والیبال، صحبت کردیم، امروز به سراغ آندره آناستازی 
رفتیم و با او درباره تیم ملی والیبال ایران حرف زدیم. 
ایتالیایی که در  البته خوشتیپ  سرمربی مشهور و 
گفت وگو با ورزش سه حرف های جالبی را به زبان 

آورده است.
از این ناکامی تراژدی نسازید

البته من بازی های زیادی از ایران را تماشا کرده ام. 
صربستان  نبودند.  خوش شانس  آنها  من  نظر  به 
هم نتوانست به جمع هشت تیم نهایی برسد و این 
اتفاقات بعضی اوقات رخ می دهد. نباید از این ناکامی 
یک تراژدی ساخت. کیفیت بازیکنان به قدری خوب 

هست که بتوانند دوباره نتایج خوبی کسب کنند.
ایران برای لیگ ملت ها خوب آماده نشده بود 

باید به این نکته اشاره کنم که سطح تیم ها در لیگ 
ملت ها خیلی بالا بود، اما در عین حال معتقدم که 
ایران به خوبی برای این مسابقات آماده نشده بود. 
البته من همه شرایط داخل تیم ایران را نمی دانم. برای 
مثال میلاد عبادی پور را در کنار تیم شما ندیدم، اما 
به طور کلی فکر می کنم که از نظر فردی تیم خیلی 

خوبی دارید.
برای امین آرزوی موفقیت می کنم

بالا رفتن  بازیکنان شما برای  من فکر می کنم که 
یک  درجه  لیگ های  در  حضور  به  نیاز  سطحشان 
دارند. مثلاً امین اسماعیل نژاد امسال در ایتالیا بازی 
خواهد کرد و برایش آرزوی موفقیت می کنم. در کل 
بازیکن ها با بازی در لیگ های سطح بالایی مثل ایتالیا 

و لهستان می توانند پیشرفت کنند.
من به سرمربی ایران اعتماد دارم، اما...

من می دانم که نتایج خوب ایران در یک دهه اخیر 
با مربیان اروپایی بوده است. من به سرمربی ایران 
هم اعتماد دارم و به طور کلی معتقدم که مربیان 
برای پیشرفت نیاز به دیدن تمرینات روز دنیا و کسب 
تجربه دارند، اما در نهایت با وجود همه این ها فکر 

می کنم که شما به یک مربی خوب اروپایی هم احتیاج 
دارید که تا قابلیت های بالقوه والیبال شما را بالفعل 

تبدیل کند.
ایران مثل ژاپن به یک پروژه دقیق احتیاج دارد

من فکر می کنم که ایران می تواند دوباره به سطح 
ژاپن برسد. آنها یک پروژه طولانی داشتند و حدود 
شش سال برای ساختن این تیم صبر کردند. شما 
به یک برنامه ریزی دقیق با یک مربی خوب که حالا 
نمی دانم همین سرمربی یا فرد دیگری باشد، احتیاج 
دارید. شما به یک پروژه احتیاج دارید و البته یک 

مربی که تجربه بالای بین المللی داشته باشد.
قبلا با فدراسیون ایران مذاکره کردم

والیبال  فدراسیون  با  باری  چند  من  گذشته  در 
ایران ارتباط برقرار کردم، اما توافقی به دست نیامد. 
بیفتد.  اتفاقی  هر  آینده  در  است  ممکن  خب  اما 
بیایید ببینیم چه می شود. من امیدوارم ایران بتواند 
که  می دانم  باشد، چون  داشته  المپیک حضور  در 
اما  به والیبال هستند.  مردم شما چقدر علاقه مند 
برنامه ریزی و البته انتخاب های درست لازمه تحقق 

این هدف هستند. موفق باشید.

از این موضوع تراژدی نسازید، اما...
بسته پیشنهادی سرمربی خوشتیپ و  مشهور به ایران!


